
Bestyrelsesmøde i vejlauget tirsdag den 22. marts 2022 
 
Hos Ole Windeløv, Børglumvej 37 
 
Til stede: Ole Windeløv, Niels Christian Hansen , Rasmus Paludan 
 
 
Opfølgning på generalforsamlingen 
1. 
Konstituering:  
Niels Christian Hansen: Formand 
Ole Windeløv: Kasserer 
Rasmus Paludan: Næstformand 
Navina Østergaard: sekretær 
Kristjan Brødreskifte: bestyrelsesmedlem 
Rikke Hovkjæer: Suppleant 
 
2. 
Vi minder hinanden om, at vi skal have Arne med til næste bestyrelsesmiddag.  
 
3. 
Hvordan kommer vi videre ift. oplægget fra Via trafik? 
Ole viser forslag til diagonalløsning i krydset Støvringvej/Børglumvej, så det hedder Børglumvej 
ledes direkte ned af Støvringvej.  
Giver lidt mere trafik på Katholmvej og en smule omvej for nogle få.  
Opsupplering med skiltning ved yderpunkterne 
Ole laver tegning og sender det til kommunen og politiet. 
3 tegninger: en udførselsmæssig, perspektivtegning og totalplanstegning, kasser stilles oven på 
asfalten. Her tilføjes et bump/chikane tæt på indgang fra Ålekistevej til Børglumvej + 30 km. skilt. 
 
4. 
En beboer gør opmærksom på problemer med asfalt, rist og afvandingsproblemer ved hjørnet 
Børglumvej/Bratskovvej. Der ligger meget vand hen ad Børglumvej mellem Jernbane Allé og 
Bratskovvej, på nordlig side af Børglumvej. Niels Chr. taler med Hofor vedr. nedlægning af rist 
langs kantsten hen til kloak.  
 
5.  
Status på igangværende arbejder: 
C.A kloakmanden: Han kan gå i gang til april. Ole kontakter ham igen og holder ham fast på det.  
Han er godt i gang med at opmale felter. (Herlufsholmvej bl.a.) 
Brian har skiftet træer og er gået i gang med fliseskift, f.eks. i begyndelsen af Herlufsholmvej. Hans 
tilbud varierer alt efter antal af fliser.  
 
6. 



35.000 kr. incl. moms tilbydes til Vejlauget i forbindelse med Gigabit-sagen + brolægger ser på 35 
og 37 Herlufsholmvej for at ordne det, eller få andre til det.  
 
Datosnak:  
Brev rundt om at grus fra 25. til 28. april, inspektion tirsdag den 7.  juni måned (dagen efter Pinse). 
Inspektion foregår kl. 17.30 
Efterfølgende middag kl. 19.  
 
Brevet om grus mv. mailes snarest til bestyrelsen af Ole og vi aftaler over mail omkring runddeling.  
 
 
 
 
 
 
 
 


